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Het afgelopen seizoen heeft in het teken gestaan van drie hoofdzaken,
namelijk dê jaarlijkse feestavond, de jaarvergadering en de strijd tegen
de gemeente om een eigen ijsbaan.

De feestavond op 14 februari 1998 met Taeke van der Meer en met muziek
van 'Clinch' uit De Knipe werd a1s zeer geslaagd ervaren. De opkonst vanjong en oud was groot. De verloting kwam ondanks de vele leuke prijzen
door de onervarenheid van dit bestuur minder goed uit de verf. Het bestuur
heeft hier lering uit getrokken en belooft beterschap.

Ook de jaarvergadering op L7 februari 1998 werd met 30 leden goed bezocht.
Over het punt, ijsbaan werd zeer uitgebreid gediscussieerd. De vergadering
was duÍdelÍj k in haar mening.
De gemeente moet haar afspraken nakomen en om dit te bewerkstelligen zal
het bestuur een advocaat in de arm nemer: -
Ook is op voorstel van de vergadering een cofiunissie van 'wijze mannen'
r"r: de Ieden geformêerd die aIs een soort klankbord rnet tret bestuur
n,,edenkt over dê aanpak richting gemeente.
Deze conunissie is met het bestuur op 1-7 juni- en 28 oktober 1998 voor
overleg bijelkaar geweest.

Het bestuur heeft dit sêizoen acht keer vergaderd waar bêhalve de lopende
verenigingszaken natuurlijk ook de kwestie met de ijsbaan aan de orde Ís
geweesE .

Chronologisch zijn de volgendê aktiviteiten ondernomen :
- 22 oktober 1997 is een bezwaarschrift inzake het bestemmingsplan Oranje-

woud-noord naar de gemeente verstuurd.
- november 1997 is een ledenbrief naar de l-eden verstuurd
- op 15 deceÍÈer 1997 is ingesproken op de hoorzitting van de commissie

ROM van de gemeente inzakê het ingediende bezwaarschrift.
- op 7 januari L998 is een brief naar Plaatselijk Belang Oranjewoud

vêrstuurd met het vêrzoek om steun voor de brensen van ijsclub Oranjewoud
- op 9 februari 1998 is de cie-ROM vergadering bezoctrt.
- op 24 februari 1998 is een briêf naar aIIe leden van de gemeenteraad

-erstuurd waarin de i j sbaanproblematiek nogmaals onder de aandacht is
, ebracht

- op 2 maart 1998 is de gêmêênteraadsvergadering bezocht waarin ons
bezwaarschrift is behandeld. Het bêzwaar werd toen ongegrond verklaard.

- op 26 maart L998 is een gesprek geweest in Leeuwarden met advocate
mw. mr. R.Kamsma van het advocatenkantoor Boonstra & Rademakers.

- op 8 april 1998 is een bezwaarschrift naar Gedeputeerde Staten verstuurd
en is tevens een brief van de advocate naar de gemeente verstuurd waarin
nakoming van de afsprakên is gevorderd.

- op 17 juli 1998 is het bestuur met eên advocaat naar de hoorzitting van
GS gêÍreest.

- het besluit van GS dd. 1-8 september 1998 is vervolgens besproken met
onze advocate.
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